

Dänisch-Hallesche Mission

Propagation of the Gospel in the East

Being a further Account of the Progress Made by some Missionaries to Transqebar, Upon the Coast of Coromandel, For the Conversion of the Malabarians

**Ziegenbalg, Bartholomäus
Plütschau, Heinrich**

London, 1711

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-42465

Propagation of the Gospel in the EAST:

Being a further
Account of the Progress
 Made by some
Missionaries to Tranquebar,
 Upon the Coast of
C O R O M A N D E L,
 For the Conversion of the
Malabarians;

Of the METHODS by them taken, for
 the effecting of this great Work; of
 the Obstructions they meet with in it; and
 of the Proposals which they make, in or-
 der to promote it.

TOGETHER WITH
 Some Observations relating to the *Malabarian* Phi-
 losophy and Divinity: And concerning their
 Bramans, Pantares, and Poets.

Translated and Extracted from the Original Letters of
 the said Missionaries lately arrived: And most hum-
 bly Recommended to the Consideration of the most Honour-
 able CORPORATION for the Propagation of
 the Gospel in Foreign Parts.

P A R T II.

The Second Edition.

LONDON Printed; And are to be Sold by J. Downing in
 Bartholomew-Close; and by the German-Bookseller near
 Somerset-house in the Strand, 1711.

THE HISTORY OF THE
CIVILIZATION OF CHINA

BEGINNING WITH

ACCOUNTS OF THE TOWNS

WHERE THEY ARE

MENTIONED AS COASTAL CITIES.

THIS IS A COPY OF

THE CHAMOIS COASTAL CITIES.

IN THE CHAMOIS COASTAL CITIES.

CHAMOIS COASTAL CITIES.

ON THE CHAMOIS COASTAL CITIES.

TOGETHER WITH

SOME CHAMOIS COASTAL CITIES.

BY JAMES FENIMORE COOPER.

PRINTED FOR THE AUTHOR BY

CHARLES WHITING BROWN,

IN THE CITY OF NEW YORK.

1850.

WITH A PRACTICAL

INTRODUCTION TO THE STUDY OF CHAMOIS COASTAL CITIES.

BY JAMES FENIMORE COOPER.

1850.

WITH A PRACTICAL

INTRODUCTION TO THE STUDY OF CHAMOIS COASTAL CITIES.

BY JAMES FENIMORE COOPER.